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Protokoll fra driftsstyremøte Smestad skole 

01/24 Godkjenning av innkalling  

Innkallingen godkjent 

Driftsstyrets leder kommenterte at det hadde vært ønskelig om sakspapirer kom 

tidligere enn fredag uken før møtet. Rektor er enig og beklaget.  

02/24 Konstituering av årets driftsstyre 

Det er ingen endringer i sammensetning av årets driftsstyremøte. Leder og 

nestleder fortsetter som i fjor. 

03/23 Godkjenning av protokoll fra 20.11.2023 

Protokoll fra møte 20.11.2023 godkjent 

04/23 Rektor orienterer 

Rektor orienterer kort om status på Smestad skole 

• Fin oppstart etter nyttår 

• Skolestarterkveld tirsdag 16.01.2024 – vi gleder oss 

• Musikal 7. trinn skjer nå i slutten av januar, en del av det kreative Smestad 

• Vold og trusler – utfordring i Osloskolen, og hevet fokus også på Smestad. 

Urovekkende problem, og viktig å få gode rutiner og god registrering og 

oppfølging på plass 

• Ansatte mener at også negativ endring språkbruk og elevadferd generelt er 

med på å gjøre hverdagen mer slitsom og utfordrende, det er et hovedmål at 

dette adresseres fremover 

• Stadig mye vedlikehold: 



o Rør under bygg 3 er dårlige 

o Jordfeil oppdaget og utbedret Bygg 4 

o Utskifting av lys fortsetter, skal gjøre det på hele skolen 

o Men fin varme i byggene, selv når det var på det kaldeste 

• Trafikk 

o Hoffveien stenges resten av skoleåret (se egen sak under eventuelt) 

05/23 Strategisk plan 2024-2027 

Driftsstyret skal godkjenne rektors forslag til Strategisk plan for 2024-2027. Denne 

ble ettersendt sammen med øvrige saksdokument. Følgende innspill kom inn i løpet 

av diskusjonen: 

• Livsmestring trekkes fram som det viktigste momentet i skolens fokus for 

året/årene fremover, både ift området Godt læringsmiljø og Fagfornyelsen 

LK20. Bekymringsfull elevadferd og destruktiv språkbruk gjør mange 

ansatte frustrerte og slitne. Vold og trusler er dessuten et økende problem i 

Osloskolen, og ansatte og ledelse kjenner det på kroppen også på Smestad. 

Dette er også et bilde som bydelen kjenner igjen fra samtlige skoler i 

bydelen, og som er tatt tak i fra bydelsadministrasjonens side, for eksempel 

gjennom SALTO. Både bydel og skole ønsker å lage opplegg for å gi foresatte 

mer kompetanse i grensesetting, foreldresituasjon og sosiale medier/digital 

hverdag mm (foreldreskole). Skolen ønsker tett dialog med FAU om dette. 

Skolen har og vil fortsatt ha et forbud mot mobilbruk, men det er liten tvil 

om at dette forbudet er vanskelig å håndheve. Skolen ønsker fortsatt økt 

fokus på kreativ undervisning og kreative fag (som musikk/drama-

satsningen) 

• Lesing og god bruk av digitale læringsmidler står sentralt innen området 

God grunnleggende kompetanse. Skolen er med i prosjektet StøDig, som 

varer fram til neste skoleår. Skolen kommer også til å prioritere innkjøp og 

bruk av analoge læremidler. 

• Det vil fortsatt bli fire mottaksklasser dette året/neste skoleår er signalene 

fra UDA sentralt. En klasse blir kanskje omgjort til alfabetisiseringsklasse.  

• Skole og SMAKS fortsetter godt samarbeid under samme paraply. 

• Smestad skole er sertifisert som miljøfyrtårn, men har fortsatt mye å gå på 

for å bli en skole der dette betyr noe grunnleggende, både for elever og 

ansatte.  

 

Vedtak: 

Strategisk plan for 2024-2027 er godkjent etter behandling i driftsstyret. 

06/23 Budsjett 2024 

Gjennomgang av budsjett for 2024, med foreløpig regnskap for 2023. Papirer ble 

ettersendt. Følgende punkt ble trukket fram i gjennomgangen: 

• Driftsstyret er fornøyd med at skolen nå går i balanse (og med et 

mindreforbruk), men syns det er betenkelig at dette ikke ville ha skjedd uten 

de til dels drastiske grepene som er foretatt 



• Rektor ønsker å hente inn to ekstra lærerstillinger neste år, og er ikke 

spesielt engstelig for at lærere med høy kompetanse og som dermed er 

kostnadsmessig mer ressurskrevende blir ansatt.  

• Driftsstyret syns det er bekymringsverdig at budsjettet som fremlegges ikke 

tydelig sikrer at lærernormen følges. Driftsstyret oppfordrer rektor på det 

sterkeste til å jobbe for å finne måter å sikre lærernormen på, og vil ha 

jevnlige oppdateringer på dette området. Driftsstyret diskuterte forskjellige 

steder i budsjettet der ressurser kan kuttes for å sikre minimum enda to 

lærerstillinger (jf GSI-tall fra 01.10.2023): Fortsatt kutt i ledelse, fjerning av 

stillinger til mestringsteam (sosiallærere), kutt i antall assistenter, kutt i 

digitale innkjøp. Utover den sterke oppfordringen konkluderte ikke 

driftsstyret i denne diskusjonen.  

• Det ble også påpekt fra representant Mette Borchgrevink at budsjettposten 

for papirbaserte læremidler var for lav. Dette gjelder spesielt når man ser at 

budsjettposten for digitale læremidler var nær 2,5 ganger så høy som for 

papirbaserte læremidler. 

• Utover budsjettposten for lønn for lærere ser det ut til at skolen har en noe 

bedre økonomisk situasjon enn i 2023. 

• Det er lagt et budsjett for SMAKS ganske tilsvarende 2023, som ivaretar 

samme gode kvalitet som i dag 

• Skolens budsjett for drift av bygg er lagt i balanse 

• Driftsstyret tok ellers gjennomgangen til etterretning. 

 

Vedtak: 

Budsjett for 2024 er godkjent etter behandling i driftsstyret. 

07/23 Møteplan 2024 

Følgende møtedatoer ble bestemt for DS Smestad 2024 (alle dager kl 17.00): 

 

• Mandag 04.03.2024 

• Onsdag 22.05.2024 

• Tirsdag 24.09.2024 

• Mandag 18.11.2024 

• Torsdag 16.01.2025 

08/23 Eventuelt 

• TRAFIKK – STENGNING AV HOFFSVEIEN 

o Driftsstyret ble orientert og diskuterte konsekvensene av at 

Hoffsveien stenges ca 01.02, og at all Hoffsveien-trafikk skal kjøres 

via Monolittveien og Konventveien. Dette følges tett av rektor, men 

også av politikerne i bydelsutvalget. Rektor har også involvert FAU. 

Det ble enighet om at rektor utarbeider et brev til Bymiljøetaten, på 

vegne av driftsstyret, med følgende krav til tiltak: 

o Lysregulering og sikring av krysset Monolittveien-Konventveien 

o Evt lysregulering fotgjengerovergang Konventveien ved skolen 

o Sikring av gangveier ut i Konventveien 



o Vurdering av bruk av "branngaten" opp til skolegården for 

elevtransport til spesialavdelingen Monolitten 

o Åpning av Skøyenveien, samt evt fjerning av midlertidig hindring i 

indre Sørkedalsvei-Skøyenveien 

 


